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Procés participatiu “Som de Barri” 
Acta de la reunió de Centre 

 

Data: 19 de desembre de 2023, de 18 a 21 h 

Lloc: OAC de l’Ajuntament 

Assistents: 9 persones (3 dones i 6 homes) 

 

Membres de l’equip de govern 

 

• Àlex Neira – Alcalde  

• Joan Arnau – 4t tinent d’alcalde. Regidor de Cultura i Festes i Educació.   

• Josep Ruiz – 5è tinent d'alcalde. Portaveu titular. Regidor del Servei Municipal 

d'Aigües, Sostenibilitat, Parcs i Jardins i Obra Pública. 

 

Balanç general de la trobada 

 
La trobada va desenvolupar-se sense incidències rellevants i va ser ben valorada pels 

assistents, que van presentar una actitud cordial. Pel que fa a l’assistència, al final de 

les entrevistes va incorporar-se una persona que no estava prevista (vegeu annex al 

final). 

 

Qüestions genèriques 

• Què pensa fer l’Ajuntament contra l’incivisme i els sorolls de les motos? 

Es farà una campanya informativa amb la policia local amb sonòmetres per detectar 
excessos de soroll i sensibilitzar sobre la contaminació acústica.  

• Ordenança del paisatge urbà per tenir una estètica dels edificis coherent al 
conjunt del municipi. 

Llavaneres no té una ordenança o regulació específica que ordeni els colors i l’estètica 
dels edificis del poble, però es valorarà amb els serveis tècnics el fet de tenir-ne una per 
tal de millorar el paisatge urbà del municipi.  

• Quan tindrem la Policia al centre del poble? 

Encara no hi ha una data concreta per reubicar les dependències de la Policia Local. 
Ara es troben al polígon industrial i està previst reubicar-les en un equipament públic del 
centre per oferir més proximitat a la ciutadania, però encara no hi ha calendari de quan 
es reubicarà.  
 
 
 
 
 
 
 
 

https://ajllavaneres.cat/fitxa.php?id=19538
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Punts clau del barri 

 

S’indica amb una xifra entre parèntesi (x) si alguna pregunta o sol·licitud va ser 

exposada per més d’una persona. 

• Vorera intransitable del passeig d'en Llull.  

La vorera és molt estreta, amb posts de cablejats i fanals. Es mirarà, amb els serveis 
tècnics, a principi d’any, de posar els fanals sobre un mur del carrer, i soterrar el cablejat 
per tal que les voreres quedin lliures d’obstacles.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Font: Google Street View.  
  Consulta gener 2024. 
  En la fotografia es pot 
observar la qüestió de la 
consulta.  

 

• Quan plou es produeixen inundacions en els baixos de la finca 12-22 (48 veïns) 
del passeig d'en Llull.  

Es produeix una petita inundació en un pati interior de la finca quan plou amb intensitat. 
L’Ajuntament mirarà de canalitzar les aigües d’escorrentia que no drenen bé del passeig 
de Jaume Brutau, per tal que no arribi tanta aigua superficial al passeig d’en Llull i arribi 
a la finca 12-22.  

• Al carrer del Doctor, es controlarà la velocitat d’alguna manera (2)? 

En aquest carrer és previst fer-hi intervencions per reduir la velocitat. Un cop finalitzin 
les obres, s’hi instal·laran elements d’urbanisme tàctic per reduir la velocitat (obstacles, 
ziga-zaga...). 
 
Un veí també proposa posar pilones als punts crítics del carrer del Doctor, però mentre 
hi hagi les obres del bloc d’habitatges, els camions podrien tombar les pilones, per tant 
també s’esperarà a la finalització d’aquesta promoció. 
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• Al carrer del Doctor, les obres disposen de permisos per fer els talls de carrer? 

Les obres disposen dels permisos pertinents; se’n seguirà fent un seguiment acurat.  

• Valorar fer un canvi de sentit al carrer del Doctor, ja que en hora punta de 
l’escola el carrer el fan servir molts cotxes per estalviar-se el semàfor de la 
carretera.  

L’Ajuntament ho valorarà i en funció dels beneficis que proporcionaria aquesta 
intervenció, acabarà implementant-la o no. 

• Els bancs de l’ajuntament estan molt vells. 

S’estudiarà de substituir-los per nous bancs. En altres punts del municipi s’estan 
instal·lant nous bancs, però es valorarà si en el cas dels bancs de la plaça de la Vila 
aquests haurien de tenir un disseny més especial o diferenciat de la resta.  

• A l’antic camp de futbol, que es fa servir d’aparcament, fer-hi alguna solució 
definitiva, com un aparcament soterrat.  

El veí proposa permetre la compra d’aparcaments o lloguer de llarg termini, a 25 anys, 
per rendibilitzar l’operació. L’Ajuntament agraeix la proposta i respon que és un projecte 
a llarg termini i que és aviat per prendre aquest tipus de decisions.  

• Respecte l’execució del projecte, ja redactat, de la millora del passeig de les 
Moreres i el seu clavegueram. Quan és previst iniciar les obres? (2) 

El projecte executiu s’ha acabat de redactar a final de 2023, i és qüestió de disposar 
dels diners i licitar-lo, i tot seguir, executar-lo. 

• Cotxes aparcats en els passos de vianants de l’encreuament amb el carrer de 
Sant Sebastià amb passeig de les Moreres.  

L’Ajuntament està estudiant la possibilitat de posar-hi avisos i més endavant col·locar-
hi pilones als passos de vianants per evitar l’aparcament indegut. 

• Sol·licitud de revisió de l’enllumenat al carrer del Doctor, ja que l’actual és molt 
pobre i hi ha zones on no funcionen els llums (2).  

Es demana més il·luminació al carrer del Doctor, amb més punts de llum, perquè hi ha 
trams que estan foscos. L’Ajuntament revisarà la distribució dels punts de llum, per si 
cal posar-ne algun més. 

• Al parc de Can Matas (darrere de la biblioteca), quan es faci la desbrossada, 
caldria avisar abans els veïns per evitar molèsties.  

Es mirarà de fer avisos als veïns quan es facin aquestes intervencions, per tal que 
puguin recollir la roba estesa, entre d’altres.  
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• En el solar on aniran els pisos de protecció oficial (passeig de la Mare de Déu 
de Montserrat) hi ha un aparcament, i caldria instal·lar-hi un senyal de sentit 
únic, per tal que no surtin en contra direcció.  

S’instal·larà el senyal provisional de sentit únic, mentre l’aparcament estigui operatiu.  

• Quines propostes hi ha per evitar l'olor de pipí de gos, i les pixades directes 
als portals dels veïns del carrer de Munt i del carrer del Doctor, sense seguir 
mullant les portes de casa antigues de fusta o de ferro que les podreix (2)?  

El servei de neteja ja fa servir algun producte amb una mànega per netejar les pixades 
dels gossos. El veí es queixa que les portes queden brutes, i des de l’Ajuntament es 
tindrà en compte per tal d’explorar millores en el servei de neteja per resoldre-ho. 

• Quines mesures es prendran per reduir el soroll que fan les motocicletes i els 
cotxes en passar per l’avinguda de Catalunya. I per reduir la velocitat 
excessiva d'aquests vehicles?   

Ara mateix hi ha dos radars pedagògics (informatius) ubicats en dos punts diferents del 
municipi (ara estan situats a l’avinguda de la Mare de Déu de Montserrat amb el carrer 
de Sant Isidre, i al passeig de la Riera, sota el pont de l’autopista). Quan aquests radars 
estiguin alliberats, s’instal·laran a l’avinguda de Catalunya per recollir dades del trànsit 
en aquesta via. També hi farem controls amb la Policia Local les nits del cap de setmana.  

• Què es pensa fer amb la gent incívica que deixa el cotxe mal aparcat a 
l’encreuament de Clòsens amb plaça de la Vila i se'n va amb tota la tranquil·litat 
al Caprabo?  

Es valorarà l’opció de posar pilones perquè els cotxes no envaeixin les voreres davant 
de l’ajuntament.  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Font: Google Street View.  
  Consulta gener 2024. 
  Fotografía en la qual s’observa  
  la qüestió de la consulta.  

 

• Col·locació de papereres al passeig de les Moreres.  

Les papereres que hi ha actualment estan situades a l’altre extrem del barri. Es respon 
al veí que se’n col·locaran dues més, una al passeig de les Moreres amb el carrer de 
Sant Sebastià i l’altra al passeig de les Moreres amb el carrer de Sant Isidre. 
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• Estat del pont de vianants del carrer de Sant Sebastià. 

Segons el veí, el paviment del pont de vianants (passera de ferro per damunt de la riera) 
del carrer de Sant Sebastià està ple de forats. Els serveis municipals revisaran l’estat 
del pont (que s’acaba de pintar).  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Font: Google Street View.  
  Consulta gener 2024. 
  Fotografia en la qual s’observa    
la qüestió de la consulta.  

• Al primer tram de la zona de davant del Casal de la Gent Gran (passeig de la 
Mare de Déu Montserrat amb avinguda de Catalunya), no hi ha fanals; de nit 
no hi ha visibilitat. 

S’hi posaran fanals, la intervenció haurà d’anar a càrrec de l’empresa promotora dels 
pisos de protecció oficial que s’hi construiran a curt termini (ja tenen la llicència per 
començar).  

• Arbrat de la riera que pot caure damunt de les cases del final del carrer de Sant 
Sebastià. 

Hi ha una alzina que genera perill damunt de casa del veí; es mirarà de fer una poda 
conjunta entre l’Ajuntament i la comunitat per reduir el risc de caiguda (caldrà arribar a 
un acord per compartir despeses).  
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  Font: Google Street View.  
  Consulta gener 2024. 
  Fotografia en la qual s’observa  
  la qüestió de la consulta.  



      
 

6 

 

 
Valoració de la trobada per part de les persones assistents 

 

Al finalitzar la trobada, es va distribuir un full de valoració, en el qual s’hi aprofita per 

consultar els canals pels quals les persones assistents s’havien assabentat de la reunió; 

també es demanen dades sobre el gènere i l’edat. A continuació es presenten els 

resultats obtinguts al barri del Centre, on es van recollir 9 formularis. Destaca la 

satisfacció general amb la trobada, amb una lleugera majoria de persones que 

manifesten estar “molt satisfetes”.   
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Mapa dels punts esmentats durant la trobada 
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Recull de fotos 

 

  

 
 

  

  

 

 

 


